
 

Endnu en gang velkommen og tak for sidst til de,der deltog i SK 2009.Det var et par givende og inspirerende
dage.

 
På konferencen valgtes ny kasserer for AA Danmark og osse her gjorde Region Midtjylland sig
gældende,idet kassereren er Carsten fra Herning.

 
Regionsformændene har tidligere holdt møde med henblik på at arbejde for en mere ensartet struktur.Vi
holdt et kort møde på SK og konkluderede,at der ikke umiddelbart er behov for flere møder.Dog kan der til
enhver tid indkaldes.

 
D. 13. maj havde jeg den glæde at være i en af Danmarks større banker og holde foredrag om
alkoholisme,primært med udgangspunkt i min egen historie.Tilhørerne var tillidsfolk og ledere og det var en
givende eftermiddag.

 
Overordnet er det min vurdering at AA stille og roligt breder sig og jeg er glad for,at være med til at give
budskabet videre.

 
Til slut ønskes I alle en god sommer----osse til gavn for den lidende alkoholiker.

 
Mange AA-hilsner Susanne.

Nyt fra sekretariatet

Jeg har haft det første møde med Niels angående databasen, og det har givet stof til eftertanke da
jeg skal til at blive dus med databasen og finde ud af hvad den kan.
Ellers går det stille og roligt.
Har haft en henvendelse fra informations udvalget om en udsendelse af materiale, den skal der
arbejdes videre med.

Vi ses
Ivan.


